



**13TH HIGH-LEVEL
ROUND TABLE MEETING**

Vientiane | 17 November 2021



ກອງປະຊຸມໂຕະມິນ ລະດັບສູງ ຄັ້ງທີ XIII

ພາຍໃຕ້ຫົວຂໍ້: “ ເພີ່ມທະວີການເປັນຄູ່ຮ່ວມເພື່ອ ຍົກສູງປະສິດທິຜົນ ໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ແຜນ
ພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມ ແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX ແນ່ໃສ່ເລັ່ງລັດການບັນລຸ ເປົ້າໝາຍການ
ພັດທະນາແບບຍືນຍົງ ແລະ ການຫຼຸດພົ້ນອອກຈາກສະຖານະພາບ ປະເທດດ້ອຍພັດທະນາ ໃນໄລຍະ
ພື້ນຟູຜົນກະທົບຈາກການລະບາດຂອງພະຍາດໂຄວິດ-19 ”

ຄັ້ງວັນທີ 17 ພະຈິກ 2021, ເວລາ 08:00-16:15 ໂມງ
ຜ່ານລະບົບປະຊຸມທາງໄກ



<https://undp.zoom.us/j/81120723302> or bit.ly/rtm1711

ວາລະກອງປະຊຸມ

08:00-08:10 (10 ນາທີ)	ໂຄສິກກອງປະຊຸມ (ກ່າວແນະນຳ ກ່ຽວກັບ ກອງປະຊຸມໂຕະມິນລະດັບສູງ) ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ສີສິມບູນ ອຸນາວົງ, ຫົວໜ້າກົມຮ່ວມມືສາກົນ, ກະຊວງ ແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ
ພິທີໄຂກອງປະຊຸມໂຕະມິນລະດັບສູງ ຄັ້ງທີ XIII ຢ່າງເປັນທາງການ	
08:10-08:25 (15 ນາທີ)	ກ່າວມີຄຳເຫັນ ແລະ ໄຂກອງປະຊຸມ ໂດຍ: ພະນະທ່ານ ພັນຄຳ ວິພາວັນ ນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ

<p>08:25-08:40 (15 ນາທີ)</p>	<p>ກ່າວມີຄຳເຫັນຕໍ່ກອງປະຊຸມ (ໂດຍຜ່ານການບັດທຶກພາບ ແລະ ສຽງທາງວິດີໂອ) ໂດຍ ທ່ານ ອາຄິມ ສະໄຕເນີ (Achim Steiner), ຮອງປະທານກຸ່ມພັດທະນາແບບຍືນຍົງ ຂອງອົງການສະຫະປະຊາຊາດ, ຜູ້ອຳນວຍການໃຫຍ່ຂອງອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ເພື່ອການພັດທະນາ</p>
<p>08:40-08:45</p>	<p>ຖ່າຍຮູບຮ່ວມກັນຢ່າງເປັນທາງການ ໂດຍຜ່ານລະບົບທາງໄກ</p>
<p>ປະທານກອງປະຊຸມໂຕະມິນລະດັບສູງ ຄັ້ງທີ XIII: ພະນະທ່ານ ສອນໄຊ ສີພັນດອນ ຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ ລັດຖະມົນຕີກະຊວງ ແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</p> <p>ປະທານຮ່ວມກອງປະຊຸມໂຕະມິນລະດັບສູງ ຄັ້ງທີ XIII: ທ່ານ ນາງ ຊາຣ່າ ເຊັກເກເນສ ຜູ້ປະສານງານ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ປະຈຳ ສປປ ລາວ</p>	
<p>ພາກທີ I - ການທົບທວນຄືນ : ລາຍງານຄວາມຄືບໜ້າ</p>	
<p>08:45-09:00 (15 ນາທີ)</p>	<p>ການທົບທວນແຫ່ງຊາດ ແບບສະໝັກໃຈ ກ່ຽວກັບ ການຈັດຕັ້ງຜັນຂະຫຍາຍເປົ້າໝາຍການພັດທະນາແບບຍືນຍົງ ໃນປີ 2021 ໂດຍ ທ່ານ ໂພໄຊ ໄຂຄຳພິທູນ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງການຕ່າງປະເທດ</p> <p>ສັງລວມຄວາມຄືບໜ້າໃນການບັນລຸເປົ້າໝາຍການພັດທະນາແບບຍືນຍົງ ແລະ ສິ່ງທ້າທາຍຕ່າງໆ ທີ່ປະເຊີນໃນຊ່ວງໄລຍະການທົບທວນແຫ່ງຊາດ ແບບສະໝັກໃຈ ຄັ້ງທີ 2 ເຊິ່ງລັດຖະບານ ແຫ່ງ ສປປ ລາວ ໄດ້ນຳສະເໜີຢູ່ ໃນກອງປະຊຸມ ເວທີການເມືອງລະດັບສູງ ໃນເດືອນ ກໍລະກົດ 2021 ຜ່ານມາ</p>
<p>ພາກທີ II - ການເບິ່ງໄປຂ້າງໜ້າ : ການວາງແຜນແຫ່ງຊາດ</p>	

<p>09:00-09:30 (30 ນາທີ)</p>	<p>ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX ແລະ ກົນໄກວິທີການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນການ 5 ປີ ດັ່ງກ່າວ : ຂອບການຕິດຕາມ ແລະ ປະເມີນຜົນ, ແລະ ຍຸດທະສາດດ້ານການເງິນ</p> <p>ໂດຍ: ທ່ານ ນາງ ພອນວັນ ອຸທະວົງ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງ ແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</p> <p>ສະແດງໃຫ້ເຫັນພາບລວມຂອງແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX ໂດຍສັງເຂບ ເຊິ່ງເປັນແຜນພັດທະນາຫຼັກຂອງປະເທດ ທີ່ບັນດາຄູ່ຮ່ວມພັດທະນາຄວນຮັບປະກັນໃຫ້ແຜນບູລິມະສິດຂອງຕົນ ສອດຄ່ອງກັບແຜນການ 5 ປີ ດັ່ງກ່າວ. ພ້ອມກັນນີ້, ຍັງຈະໄດ້ສັງລວມຄວາມຄືບໜ້າໃນການກະກຽມສ້າງກົນໄກ ແລະ ວິທີການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນການດັ່ງກ່າວ ທີ່ໄດ້ປຶກສາຫາລື ແລະ ເຫັນດີເປັນເອກະພາບກັນ ໃນກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືລະດັບສູງ ກ່ຽວກັບຮ່າງແຜນການດັ່ງກ່າວ ໃນເດືອນ ທັນວາ 2020 ຜ່ານມາ (ຂອບການຕິດຕາມ ແລະ ປະເມີນຜົນ, ການຄິດໄລ່ຄາດຄະເນງົບປະມານ ແລະ ຍຸດທະສາດດ້ານການເງິນ), ພ້ອມທັງແຜນການເພື່ອສໍາເລັດຮ່າງຍຸດທະສາດດັ່ງກ່າວ ໃນໄຕມາດທີ 1 ຂອງ ປີ 2022</p>
<p>09:30-10:15 (45 ນາທີ)</p>	<p>ສິນທະນາປຶກສາຫາລື ກ່ຽວກັບ ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX ແລະ ກົນໄກວິທີການ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນການດັ່ງກ່າວ : ຂອບການຕິດຕາມ ແລະປະເມີນຜົນ ແລະ ຍຸດທະສາດດ້ານການເງິນ</p> <p>ໃຫ້ໂອກາດບັນດາຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ ສາມາດປະກອບຄໍາຄິດເຫັນໃນລະດັບສູງ ທີ່ຕິດພັນກັບກົນໄກວິທີການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX ໂດຍສະເພາະແມ່ນການປັບປຸງຮ່າງຍຸດທະສາດດ້ານການເງິນໃຫ້ເປັນສະບັບສຸດທ້າຍ. ສໍາລັບ ກໍານົດເວລາໃນການປະກອບຄໍາເຫັນແມ່ນ ພາກສ່ວນໜຶ່ງສາມາດປະກອບຄໍາເຫັນໄດ້ບໍ່ເກີນ 02 ນາທີ, ຫຼື ຖ້າເປັນການປະກອບຄໍາເຫັນໃນນາມຕາງໜ້າໃຫ້ ສອງ ຫຼື ຫຼາຍພາກສ່ວນ ແມ່ນສາມາດເຮັດໄດ້ບໍ່ເກີນ 03 ນາທີ</p>
<p>10:15-10:30 (15 ນາທີ)</p>	<p>ພັກຜ່ອນດື່ມນໍ້າຊາ-ກາເຟ ແລະ ອາຫານຫວ່າງ (ສາຍວິດີໂອສັ້ນ ກ່ຽວກັບ ວຽກງານຂະບວນການໂຕະມົນ)</p>
<p>10:30-11:00 (30 ນາທີ)</p>	<p>ຜົນການຄົ້ນຄວ້າ ກ່ຽວກັບ ການຟື້ນຟູຜົນກະທົບຈາກການລະບາດຂອງພະຍາດໂຄວິດ-19.</p>

	<p>ໂດຍ ທ່ານ ປອ. ມະໂນທອງ ວົງໄຊ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</p> <p>ສັງລວມໜ້າວຽກ ແລະ ຂໍ້ສະເໜີຕ່າງໆ ທີ່ ຄະນະສະເພາະກິດ ທີ່ມີສ່ວນຮ່ວມຈາກ ຫຼາຍພາກສ່ວນໄດ້ຍົກຂຶ້ນ ເພື່ອພິຈາລະນາໃນການກະກຽມສ້າງແຜນພື້ນຟູຜົນກະທົບ ຈາກການລະບາດຂອງພະຍາດໂຄວິດ-19 ສໍາລັບ ສປປ ລາວ. ເຊິ່ງການນໍາສະເໜີ ແມ່ນຈະໄດ້ອີງໃສ່ 05 ຂົງເຂດເນື້ອໃນທີ່ທາງຄະນະສະເພາະກິດໄດ້ປຶກສາຫາລື ແລະ ຄົ້ນຄວ້າ ແລະ ມີຮ່າງເອກະສານພື້ນຖານສໍາລັບແຕ່ລະຂົງເຂດເນື້ອໃນແລ້ວໃນ ບິຜ່ານມາ, ພ້ອມທັງຮັບຟັງຄໍາຄິດເຫັນຈາກພາກສ່ວນຕ່າງໆ ທີ່ໄດ້ຍົກຂຶ້ນໃນກອງ ປະຊຸມປຶກສາຫາລື ເພື່ອກະກຽມສ້າງແຜນພື້ນຟູຜົນກະທົບຈາກການລະບາດຂອງ ພະຍາດ ໂຄວິດ-19 ດັ່ງກ່າວ</p>
<p>11:00- 11:45 (45 ນາທີ)</p>	<p>ສິນທະນາປຶກສາຫາລື ກ່ຽວກັບຜົນການຄົ້ນຄວ້າກ່ຽວກັບການພື້ນຟູຜົນກະທົບຈາກ ການລະບາດຂອງພະຍາດໂຄວິດ-19</p> <p>ໃຫ້ໂອກາດບັນດາຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ ສາມາດປະກອບຄໍາຄິດເຫັນໃນລະດັບສູງ ກ່ຽວ ກັບໜ້າວຽກທີ່ຕິດພັນກັບການສ້າງແຜນພື້ນຟູດັ່ງກ່າວ ລວມທັງການສະແດງ ເຈດຈໍາ ນຶງໃຫ້ການສະໜັບສະໜູນໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດ ບັນດາຂໍ້ສະເໜີຕ່າງໆ. ສໍາລັບກໍາ ນົດເວລາໃນການ ປະກອບຄໍາເຫັນແມ່ນ ພາກສ່ວນໜຶ່ງສາມາດປະກອບ ຄໍາເຫັນໄດ້ບໍ່ ເກີນ 02 ນາທີ, ຫຼື ຖ້າເປັນການປະກອບຄໍາເຫັນໃນນາມ ຕາງໜ້າໃຫ້ ສອງ ຫຼື ຫຼາຍ ພາກສ່ວນ ແມ່ນສາມາດເຮັດໄດ້ບໍ່ເກີນ 03 ນາທີ</p>
<p>11:45-13:00 (75 ນາທີ)</p>	<p>ຮັບປະທານອາຫານທ່ຽງ</p>
<p>13:00-13:30 (30 ນາທີ)</p>	<p>ຍຸດທະສາດຂ້າມຜ່ານການຫຼຸດພື້ນອອກຈາກສະຖານະພາບປະເທດດ້ອຍພັດທະນາ ຢ່າງຫຼຽນໄຫຼ</p> <p>ໂດຍ ທ່ານ ໂພໄຊ ໄຂຄໍາພິທູນ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງການຕ່າງປະເທດ</p> <p>ກໍານົດວິທີການໃນການສ້າງຍຸດທະສາດຂ້າມຜ່ານດັ່ງກ່າວ ເພື່ອເປັນປະໂຫຍດໃຫ້ແກ່ ຄະນະຜູ້ແທນລາວ ໃນການເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລື ໃນລະດັບສາກົນ ກ່ຽວ ກັບການຫຼຸດພື້ນອອກຈາກສະຖານະພາບປະເທດດ້ອຍພັດທະນາ ໃນເດືອນ ມັງກອນ</p>

	<p>2022 ທີ່ຈະມາເຖິງນີ້. ເຊິ່ງການນຳສະເໜີ ຈະໄດ້ອີງຕາມເອກະສານດ້ານ ເນື້ອໃນ ທີ່ໄດ້ລະບຸໄວ້ໃນເອກະສານພື້ນຖານຮັບໃຊ້ກອງປະຊຸມໂຕະມິນລະດັບສູງ, ພ້ອມທັງຄຳຄິດເຫັນຕ່າງໆທີ່ໄດ້ຍົກຂຶ້ນໃນ ກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືລ່ວງໜ້າ ກ່ຽວກັບ ການຫຼຸດພື້ນອອກຈາກສະຖານະພາບ ປະເທດດ້ອຍພັດທະນາ</p>
<p>13:30-14:15 (45 ນາທີ)</p>	<p>ສິນທະນາປຶກສາຫາລື ກ່ຽວກັບ ຍຸດທະສາດຂ້າມຜ່ານການຫຼຸດພື້ນອອກຈາກສະຖານະພາບປະເທດດ້ອຍພັດທະນາ ຢ່າງຫຼ່ຽມໄຫຼ</p> <p>ໃຫ້ໂອກາດບັນດາຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມກອງປະຊຸມ ສາມາດປະກອບຄຳຄິດເຫັນໃນລະດັບສູງ ກ່ຽວກັບແຜນວຽກຕ່າງໆໃນການສ້າງ ຍຸດທະສາດຂ້າມຜ່ານອອກຈາກສະຖານະພາບການເປັນປະເທດດ້ອຍພັດທະນາ, ລວມທັງການສະໜັບສະໜູນດ້ານຕ່າງໆໃນການສ້າງ ແລະ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດຍຸດທະສາດ ດັ່ງກ່າວ. ສຳລັບກຳນົດເວລາໃນການປະກອບຄຳເຫັນແມ່ນ ພາກສ່ວນໜຶ່ງສາມາດ ປະກອບຄຳເຫັນໄດ້ບໍ່ເກີນ 02 ນາທີ ຫຼື ຖ້າເປັນການປະກອບຄຳເຫັນໃນນາມຕາງ ໜ້າໃຫ້ ສອງ ຫຼື ຫຼາຍພາກສ່ວນ ແມ່ນສາມາດເຮັດໄດ້ບໍ່ເກີນ 03 ນາທີ</p>
<p>14:15-14:30 (15 ນາທີ)</p>	<p>ພັກຜ່ອນດື່ມນໍ້າຊາ-ກາເຟ ແລະ ອາຫານຫວ່າງ (ສາຍວິດີໂອສິ້ນ ກ່ຽວກັບວຽກງານການເກັບກູ້ລະເບີດບໍ່ທັນແຕກທີ່ຕົກຄ້າງໃນ ສປປ ລາວ)</p>
<p>ພາກທີ III - ການພິຈາລະນາກ່ຽວກັບວິທີທາງເພື່ອເພີ່ມທະວີ : ການຮ່ວມມືເພື່ອການພັດທະນາ</p>	
<p>14:30-15:00 (30 ນາທີ)</p>	<p>ການປະເມີນປະສິດທິພາບ ແລະ ປະສິດທິຜົນ ຂອງ ວຽກງານການຮ່ວມມືເພື່ອການພັດທະນາ ໂດຍຜ່ານການທົບທວນກາງສະໄໝການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນດຳເນີນງານ ຖະແຫຼງການວຽງຈັນ ວ່າດ້ວຍການເປັນຄູ່ຮ່ວມເພື່ອການພັດທະນາທີ່ມີປະສິດທິຜົນ, ແລະ ຄວາມຄືບໜ້າໃນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດວຽກງານ ຂອງບັນດາໜ່ວຍງານຂະແໜງການ ເພື່ອປຶກສາຫາລືກັບຄູ່ຮ່ວມພັດທະນາ</p> <p>ໂດຍ ທ່ານ ປອ. ມະໂນທອງ ວົງໄຊ, ຮອງລັດຖະມົນຕີ ກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</p>

	<p>ສ່ອງແສງເຖິງໜ້າວຽກຕ່າງໆທີ່ຕິດພັນກັບຜົນການທົບທວນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນດຳເນີນງານຖະແຫຼງການວຽງຈັນ ແລະ ຄຳຄິດເຫັນຕ່າງໆທີ່ໄດ້ຍົກຂຶ້ນໃນກອງປະຊຸມປຶກສາຫາລືເພື່ອເຜີຍແຜ່ບົດລາຍງານການທົບທວນກາງສະໄໝການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນດຳເນີນງານຖະແຫຼງການວຽງຈັນ. ພ້ອມກັນນີ້, ຍັງສ່ອງແສງໃຫ້ເຫັນເຖິງການປະກອບສ່ວນຢ່າງຕັ້ງໜ້າ ຂອງບັນດາໜ່ວຍງານຂະແໜງ ການເພື່ອປຶກສາຫາລືກັບ ຄູ່ຮ່ວມພັດທະນາ ໂດຍອີງໃສ່ໜ້າວຽກຕ່າງໆທີ່ໄດ້ນຳສະເໜີ ແລະ ປຶກສາຫາລືກັນ ໃນກອງປະຊຸມປະທານ ແລະ ປະທານຮ່ວມຂອງໜ່ວຍງານຂະແໜງການດັ່ງກ່າວ</p>
<p>15:00-15:45 (45 ນາທີ)</p>	<p>ສິນທະນາປຶກສາຫາລື ກ່ຽວກັບ ການປະເມີນປະສິດທິພາບ ແລະປະສິດທິຜົນຂອງວຽກງານການຮ່ວມມືເພື່ອການພັດທະນາ, ລວມທັງການການສະໜັບສະໜູນຂອງຄູ່ຮ່ວມພັດທະນາຕໍ່ກັບ ແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX</p> <p>ໃຫ້ໂອກາດຜູ້ເຂົ້າຮ່ວມທັງໝົດ ສາມາດປະກອບຄຳຄິດເຫັນໃນລະດັບສູງ ກ່ຽວກັບການທົບທວນການຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນດຳເນີນງານຖະແຫຼງການວຽງຈັນ. ເຊື້ອເຊີນໃຫ້ບັນດາຄູ່ຮ່ວມພັດທະນາທີ່ມີຂອບການຮ່ວມມືດ້ານ ຍຸດທະສາດສະບັບໃໝ່ ປະກອບຄຳຄິດເຫັນໃນລະດັບສູງ ກ່ຽວກັບແຜນການປະກອບສ່ວນເຂົ້າໃນການ ຈັດຕັ້ງປະຕິບັດແຜນພັດທະນາເສດຖະກິດ-ສັງຄົມແຫ່ງຊາດ 5 ປີ ຄັ້ງທີ IX. ສຳລັບ ກຳນົດເວລາໃນການ ປະກອບຄຳເຫັນແມ່ນ ພາກສ່ວນໜຶ່ງສາມາດປະກອບຄຳເຫັນ ໄດ້ບໍ່ເກີນ 02 ນາທີ, ຫຼື ຖ້າເປັນການປະກອບຄຳເຫັນໃນນາມຕາງໜ້າໃຫ້ ສອງ ຫຼື ຫຼາຍພາກສ່ວນ ແມ່ນສາມາດເຮັດໄດ້ບໍ່ເກີນ 03 ນາທີ</p>
<p>ພິທີກ່າວສະຫຼຸບ ແລະ ປິດກອງປະຊຸມໂຕະມິນລະດັບສູງຄັ້ງທີ XIII ຢ່າງເປັນທາງການ</p>	
<p>15:45-16:00 (15 ນາທີ)</p>	<p>ກ່າວມີຄຳເຫັນຕໍ່ກອງປະຊຸມ ໂດຍ ທ່ານ ນາງ ຊາຣາ ເຊັກກເກເນສ, ຜູ້ປະສານງານ ອົງການສະຫະປະຊາຊາດ ປະຈຳສປປ ລາວ</p>
<p>16:00-16:15 (15 ນາທີ)</p>	<p>ກ່າວສະຫຼຸບ ແລະ ປິດກອງປະຊຸມ ຢ່າງເປັນທາງການ ໂດຍ ພະນະທ່ານ ສອນໄຊ ສີພັນດອນ, ຮອງນາຍົກລັດຖະມົນຕີ, ລັດຖະມົນຕີກະຊວງແຜນການ ແລະ ການລົງທຶນ</p>

